



第一週 (9/13/2015) Week 1:

學分班說明會: 請學分班家長務必參加第一週的學分班說明會。校方將介紹學分班各項規定與教學規劃。時間 **3:40 PM ~ 4:30 PM**, 地點在 Community Hall。

Credit Class Parents' Meeting: The Principal's Office cordially invites all credit class parents to a meeting on 1st day of school. We will introduce credit class curriculum and grading guidelines. Please join us for this important meeting. Time & Place: 3:40pm – 4:30pm, at the Community Hall.

第三週 (10/04/2015) Week 3:

校方/家長座談會: 請家長們撥冗參加第三週的校方/家長座談會，會中將講解教材及介紹學校各項活動。時間 **3:00 PM ~ 4:00 PM**, 地點在 Community Hall。

Conference with Principal: The Principal's Office cordially invites all parents, especially new parents, to the Conference with Principal during 3rd week of school. We will welcome new families, explain school activities planned for the new year, and preview textbooks for different grade levels. This is also a good opportunity to communicate with the Principal of any questions you may have. Time & Place: 3:00pm – 4:00pm at the Community Hall.